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Agnetha Mbuyamba RBU  Pia Nyström, Attention Sthlms stad 

  

Närvarande 

Ledamöter: ordförande Agnetha Mbuyamba          RBU 

Margareta Lilliestråle FA 

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR 

   Pia Nyström, Attention Sthlms stad 

  

Tjänstemän: avdelningschef  Anna-Lena Christensson Österberg    

enhetschef   Håkan Wiegandt  

 enhetschef  Anita Hjelmberg-Frisk 

 

Sekreterare:   Kerstin Johnsson 

 

Meddelat frånvaro:   Åsa Borgström NHR 

 

Ej meddelat frånvaro:   Douglas Sagell RSMH 

   Urban Fernquist, SRF 

 

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Hjorten, kl. 13.30-

15.30.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

Till övriga frågor anmäldes frågan om lokalanpassning för hörselskadade i staden 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Pia Nyström utsågs att tillsammans med ordföranden Agnetha Mbuyamba justera 

dagens protokoll.  
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§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet finns för justering på förvaltningens reception Karlavägen 104,  

2009-05-06 efter klockan 13.00. Agnetha Mbuyamba och Pia Nyström har 

dessförinnan fått protokollet via e-post och kunnat lämna synpunkter. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2009-04-02  kompletterades och godkändes och lades till 

handlingarna. 

§6 Rådet underströk att det inte finns pedagoger för hörselskadade inom 

stödteamet 

§16Kompletterades med att det inte görs avstämning halvårsvis på 

assistentkostnaden för LASS samt att inte Margareta ansvarar för att det tidigare 

inkomna brevet/klagomålet kommer till rätt instans.  

 

§ 6.  

Enhetschef Lena Romert från MISA var inbjuden och informerade om 

verksamheten. En verksamhet som är arbetsinriktad för personer med psykisk och 

social ohälsa. MISA arbetar utifrån principen att människor med 

funktionsnedsättning kan delta i arbetslivet med rätt utformat stöd.  Att ha ett jobb 

ger status och en möjlighet att få finnas med i det vanliga samhällslivet. 

Rådet underströk också vikten av detta.  

 

§ 7.  

Avdelningschefen redogjorde för ärenden till kommande SdN, samt gav en 

muntlig information. 

a) Angående remiss från kommunstyrelsen om förslag till förändring i 

avgiftssystemet inom stöd och service till personer med 

funktionsnedsättning. Eftersom det i dagsläget är oklart vilka konsekvenser 

de föreslagna förändringarna kommer att få för de personer som omfattas 

av de nya avgiftsreglerna är det angeläget att så snart som möjligt 

analysera effekterna av systemet. Remissen som i dagsläget inte är skriven 

kommer att delges rådet vid nästa sammanträde. 

b) Överenskommelsen om samordnad handläggning av försörjningsstöd på 

Östermalm, arbetsmarknadsåtgärder på Kungsholmen och vissa 

specialistfunktioner på Norrmalms stadsdelförvaltning. 

Överenskommelsen reglerar hur gemensamma kostnader ska fördelas samt 

hur uppföljningen i övrigt ska fungera. 

c) Ansökan om tillstånd att bedriva enskild verksamhet enligt 23§ LSS, 

huvudman är bolaget Min Omsorg och det avser daglig verksamhet. Dnr 

2009-328-603. 

d) Kommunstyrelsens förslag till ny alkohollag, där förvaltningen menar att 

förslaget förhoppningsvis bidrar till att ungdomarna minskar sin alkohol- 

konsumtion, men i förslaget talas det om en tillsynsplan och där är det 

fortfarande oklarheter ang vem som ska göra den, med vilken omfattning, 

som bör preciseras. Dnr 2009-254-006. Anna-Lena meddelande att 
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förvaltningen dessutom har startat ett projekt där insatser ska riktas till 

tonårsföräldrar för att försöka påverka deras attityd till alkohol. 

e) Anna-Lena ”flaggade” också för ett treårigt projekt, som BO-mannen och 

Handikappförbundet driver. Egen växtkraft som handlar om att ta tillvara 

och utveckla metoder för att barn med funktionsnedsättning ska kunna 

komma till tals.  Arvsfonden finansierar projektet.  

f) Anna-Lena gav en muntlig redovisning av tertialrapport 1. Rapporten är 

under arbetet och inga siffror fanns klara. Prognosen för hela Stockholm 

stad visade att stadens enheter med försörjningsstöd pekar på ett kraftigt 

underskott. De ev överskott som kommer att finnas inom staden kommer 

att avsättas för konsekvenserna av låg konjunkturen. Restrektioner av 

inköp gäller alltjämnt. 

g) Anna-Lena informerade om nya organisationen.  

Förslaget är att ha en enhet för alla personer med funktionsnedsättning som 

innehåller både beställare och utförare. De 2 barnhandläggarna inom 

funktionsnedsatta kommer att överföras familjeenheten. Den nya enheten 

träder ikraft from den 11 maj. En genomförandeplan om hur den nya 

enheten ska byggas upp ska skrivas. 

Rådet hade frågor om hur överföring till vuxenenheten samt till 

äldreomsorgen sker. 

Anna-Lena svarade att det kommer att fungera som tidigare, alltså att 

handläggarna från respektive enhet gör överföringen till den som ska ta 

över ärendet.  

 

§ 8.  

Anita Hejlmberg Frisk informerade om halvtidsrapporten från 

Idrottsförvaltningen om fritidsaktiviteter för barn och ungdomar med 

funktionshinder. 

Rådet hade en synpunkt om punkten, befintligt fritidsutbud, där det står att 

handlingsplanen för år 2009 ännu inte är klar. (sid16) 

Anita tar frågan till Barn- och Ungdomsavdelningen och återkommer . 

Rådets hade också synpunkter om att Stockholms stads entreprenörer ofta   

har personal med timanställning till skillnad från kranskommuner som har 

heltidsanställningen, med bland annat motiveringen att de får en helhetsbild.  

Anita delgav också på mötet två broschyrer om Lss-kollo 

 

§ 9.  

Håkan Wiegandt hade inte något ytterligare att rapporter från enheten, förutom det 

med den nya med omorganisationen och arbetet med valfriheten som träder i kraft 

från den 1 januari 2010. 

 

§ 10.  Frågor som rör barn 

Punkten utgick då den beaktades i övriga punkter 
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§ 11. 

 Balanslistan stämdes av. Rådet enades att fortsättningsvis delge samtliga 

handlingar och kallelser via mail, med undantag till Anne-Louise Larsson Kapp 

som delges via vanlig postgång, samt att Margareta Lilliestråle meddelar Kerstin 

vilka ärenden hon önskar få via post. 

It-avdelningen arbetar med frågan om att konvertera pdf-filer till Word dokument 

för att underlätt utskick. 

 

 

§ 12. Övriga frågor 

Rådet undrade hur stadens lokaler är anpassade för hörselskadade. 

Frågan sätts upp på balanslistan. 

Rådet undrade också hur fördelningen är med sommarjobb 

Under på 2009 kunde förvaltningen erbjuda cirka 30 arbetsplatser. De prioriterade 

är ungdomar som har kontakt med socialtjänsten och även i någon form de 

ungdomar med funktionsnedsättning. Sommarjobben finns främst inom: Barn- och 

äldreomsorgen närpolis och bibliotek.  

Rådet framförde önskemål om  väggfasta sittplatser i väntrummet 

 

§ 13.  Avslutning  

Ordföranden Agnetha Mbuyamba tackade alla närvarande och avslutade mötet. 

 

 


